

工務小組委員會  
於 2012 年 6 月 13 日舉行的會議  
當局在財務委員會舉行相關會議前  
需要跟進的事項一覽表

項目 PWSC(2012-13)32  
277RS—荃灣公園與荃灣路之間的體育館

**事項**

工務小組委員會於 6 月 13 日會議上討論「荃灣公園與荃灣路之間的體育館」的擬議工程計劃時，當局同意提交有關 18 區人口數量及體育館數目的補充資料。

**回應**

當局對委員的回應見附件。

Population size and number of public indoor sports centres in 18 districts  
18 區的人口數量及公眾體育館數目

District 地區	Population in 2012 by District 2012 年各區人口	Number of Existing Public Indoor Sports Centre 現有公眾體育館數目
Central and Western 中西區	264,600	5
Wan Chai 灣仔區	163,700	3
Eastern 東區	587,600	6
Southern 南區	279,500	5
Sham Shui Po 深水埗區	385,500	5
Yau Tsim Mong 油尖旺區	320,600	6
Kowloon City 九龍城區	375,600	5
Wong Tai Sin 黃大仙區	424,200	6
Kwun Tong 觀塘區	638,600	8
Islands 離島區	157,200	5
Tuen Mun 屯門區	499,000	4
Yuen Long 元朗區	586,500	5 (+2) <sup>1</sup>
Kwai Tsing 葵青區	509,400	7
Tsuen Wan 荃灣區	292,600	4 (+1) <sup>2</sup>
North 北區	316,000	5
Tai Po 大埔區	297,500	5

<sup>1</sup> Figure in brackets denotes the number of sports centre projects under construction. The projects are Sports Centre and Community Hall in Area 101, Tin Shui Wai and Public Library and Indoor Recreation Centre in Area 3, Yuen Long.

括號內的數字代表正興建的體育館數目。工程項目為天水圍第 101 區體育館及社區會堂和元朗第 3 區公共圖書館及體育館。

<sup>2</sup> Figure in brackets denotes the number of sports centre project to commence construction subject to the funding approval of the Finance Committee. The project is Sports Centre between Tsuen Wan Park and Tsuen Wan Road, Tsuen Wan.

括號內的數字代表有待財務委員會通過撥款後方可動工興建的體育館工程項目。工程項目為荃灣公園與荃灣路之間的體育館。

District 地區	Population in 2012 by District 2012 年各區人口	Number of Existing Public Indoor Sports Centre 現有公眾體育館數目
Sha Tin 沙田區	639,900	5 (+1) <sup>3</sup>
Sai Kung 西貢區	441,500	4 (+2) <sup>4</sup>

<sup>3</sup> Figure in brackets denotes the number of sports centre project to commence construction subject to the funding approval of the Finance Committee. The project is Sports centre, community hall and district library in Area 14B, Sha Tin.

括號內的數字代表有待財務委員會通過撥款後方可動工興建的體育館工程項目。工程項目為沙田第 14B 區體育館、社區會堂及分區圖書館。

<sup>4</sup> Figure in brackets denotes the number of sports centre projects under construction. The projects are Town Park, indoor velodrome-cum-sports centre in Area 45, Tseung Kwan O and District open space, sports centre and library in Area 74, Tseung Kwan O.

括號內的數字代表現正興建的體育館數目。工程項目為將軍澳第 45 區市鎮公園、室內單車場及體育館和將軍澳第 74 區地區休憩用地、體育館及圖書館。